
REFERAT AF GENERALFORSAMLING I GOLFVÆNGETS GRUNDEJERFORENING ANNO 2007

ONSDAG DEN 25 APRIL 2007 KL 19.30

GENERALFORSAMLING BLEV AFHOLDT pA REDA, ENTREPRENØRVEJ 2

PUNKT 1: Valg af dirigent og referent.
Dirigent Claus Brandt nr. 34
Referent Kim O. Hansen nr. 44

DirigenteR kunne konstaterede, generalforsamlingen er loviigt indkaldt.

Antal stemmeberettigede husstande tilstede: 17

PUNKT 2: Bestyrelsens årsberetning 2006-2007 af formand Morten Cederberg

UFO:

Der er afholdt møde med Fredericia kommune vedr. Cykelsti Stenhøjvej, by bus til området, ydre ringvej.
Fredericia kommune kan ikke love noget, og de er ikke særlig samarbejdsvillig.
Fredericia Dagblad vil blive kontaktet med henblik på omtale samt billecler af området Ullerup. så man den vej rundt
kan
få Kommunen op af stolen.

GOLFVÆNGET:

Ordensreglement Golfvænget sendes ud sammen med referat fra Generalforsamling.

Der er indgået aftale om snerydning for 2007 med Niels Juhl Anlægsgartner, dette vil andrage kr 450.- pr gang
samt saltning for kr. 300.- pr.gang.

Græsslåning Golfvængets grønne arealer, der er indgået aftale med en Efterlønner som pr. gang skal have kr.21 0.-

ArbejdsweeKE;.lnd afholdes 19 maj fra 9 til 14 vi mødes alle ved legepladsen.

Regnskabsåret er ændret i vores vedtægter, så regnskabsåret løber nu fra 01.04 til 30.03

Golfvængets hjemmeside, gode ideer modtages gerne til bestyrelsesmedlemmerne.

Profiber/Skanska der indkaldes til møde med dem, for at danne os et overblik over de skader de måtte have forvoldt
på Golfvænget
Andre Grundejerforeninger har ikke haft problener med at de ikke ville udbedre de skader de har forvoldt.

Ny asfalt på Golfvænget vil andrage ca. 500.000.- der indkaldes til møde med Inreco asfaltfirmå, Poul Lodahl, Jens
Johan Andersen

samt Golfvængets Bestyrelse for drøftelse af evl overdragelse at vejen.

PUNKT 3: Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab for gfundejerforeningen af Kasserer Mette Aagaard

Ingen kommentarer.

PUNKT 4: Behandling af budget for det kommende år.

Ingen kommentarer.

PUNKT 5: Behandling af indkomne forslag,

Ingen indkomne forslag.

PUNKT 6: Fastsættelse af kontigent.

Enige.

PUNKT 7: Valg af bestyrelsesmedemmer og suppleanter,

Morten Cederberg nr. 38 afgår som formand grundet flytning.
Carsten Lund nr. 17 ønsker ikke genvalg.
Morten Thygesen nr. 52 ønsker ikke genvalg.
13ri:;mByskov lir 12 opstiller og vælges.
Ida Vang nr 31 opstiller og vælges.
Claus Luth nr 33 opstiller og vælges.

Medlemmerne i bestyrelsen 2007/2008:

Martin Hougaard (nr.36)
Mette Aagaard (nr.14)
Kim O. Hansen (nr.44)
[:3ri<lnByskov (nr.12)



Ida Vang (nr. 31) Overgået fra suppleant til bestyrelsesmedlem.
Claus Luth (nr 33) Suppleant.

PUNKT 8: Valg af revisor og revisorsuppleant.

Flemming Andersen (nr.32) bliver genvalgt.
Preoeri Damm-Henrichsen (nr.26) bliver valgt som suppleant.

PUNKT 9: Eventuelt.

Investering af vejfond penge, der blev omdelt et opla;!g til dette.
Delte meniger omkring dette punkt, bestyrelsen arbejder videre.

Carsten Meinertz (nr. 11) lamper omkring søen er dækket med tape for at dæmpe lyset.
Der blev aftalt at der rundt om søen bliver dette tape fjernet, får bedre lysforhold.
Dette udføres på Golfvængets 6rbejdweekend.

Anna-Marie Hansen (nr. 30) Der ligger mange sten efter reparation af græsareal.
Disse fjernes ligeledes 3 weekend i Maj.

Carsten Lund (nr. 17) Ønsker alle hunde føres i snor, som står beskrevet i Golfvængets ordensreglement.

Festudvalg 2007: Brian Byskov & Rikke HolI nr. 12 samt Martin & Karina Hougaard nr .36
AktIvitetsudvalg 2007: Karina Hougaard nr. 36, Heidi Petersen nr. 46, Carsten Meinertz nr 11 og bisbeth Hansen nr.
52.

På bestyrelsens vegne, Kim O. Hansen


